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Elżbieta Banasiewicz 

Radna Rady Miejskiej w Elblągu     

 

W odpowiedzi na Pani interpelację z dn. 21.12.2023 r. informuję, że w ubiegłym roku, 

pomimo zmniejszonych dochodów własnych Gminy Miasta Elbląg i trudnej sytuacji 

finansowej, pracownicy zatrudnieni w jednostkach organizacyjnych samorządu otrzymali  

do wynagrodzenia zasadniczego 500 zł brutto podwyżki od 1 lipca 2023 r. oraz 200 zł brutto 

od 1 stycznia 2024 r. 

Nie ukrywam, że skonstruowanie budżetu Miasta Elbląg na 2024 rok było bardzo 

trudne z uwagi na uwarunkowania zewnętrzne, w tym: mocno uszczuplane w ostatnich 

latach dochody samorządów, ubytki w PIT, ograniczone subwencje, inflację czy wysokie 

koszty nośników energii. W związku z tym musieliśmy, niestety, w projekcie budżetu, 

przyjętego 27 grudnia 2023 r. przez Radę Miejską w Elblągu, założyć duże restrykcje 

oszczędnościowe.  

Mam świadomość trudności finansowych pracowników miejskich instytucji kultury,  

ich rosnącej frustracji i niezadowolenia z powodu spłaszczania wynagrodzeń. Jednakże 

decyzja o tym, jakie fundusze w budżecie Miasta Elbląg mogą zostać wyasygnowane  

na wzrost wysokości wynagrodzeń kadry pracowniczej jednostek podległych miastu,  

jest podejmowana na poziomie ogólnomiejskim, to znaczy z uwzględnieniem wszystkich 

jednostek organizacyjnych miasta, nie tylko tych działających w obszarze kultury. 

 

      

     Z poważaniem 

 


